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لیورپول - رئال مادرید

 دیدار سفیر صربستان با وزیر ورزش و جوانان
ایران  اسلامی  جمهوری  در  صربستان  سفیر  کواچویچ  دمیر    
با حضور در وزارت ورزش و جوانان با احمد دنیامالی دیدار و 
گفت و گو کرد. در این نشست احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان 
گفت: »ما به کشور صربستان به عنوان یک دوست خوب نگاه 
می کنیم و همیشه روابط خوب و صمیمانه ای داشتیم. دولت 
به ریاست دکتر پزشکیان خیلی مصمم است که  ایران  جدید 
روابط با صربستان افزایش پیدا کند.« دنیامالی در این نشست 
گفت: »امیدوارم این دیدار همکاری های مستمر دو کشور ایران 
و صربستان را به خصوص در حوزه ورزش و جوانان تقویت کند.«

نشست تخصصی فدراسیون تکواندو با وزیر ورزش

دنیا مالی: باید در بخش بانوان مدال های 
بیشتری کسب کنیم

 نشست تخصصی فدراسیون تکواندو با حضور وزیر ورزش و جوانان و 
معاونان وزارت ورزش برگزار شد. احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان 
در نشست با مسئولان فدراسیون تکواندو گفت: »تکواندو از رشته های 
مهم و مدال آور ایران است و مهم است که در سطح بین الملل هم 
نقش ایفا کرد. کرسی گرفتن به خصوص در رشته ای مثل تکواندو 
سخت است اما باید تلاش کرد که در سطح بین المللی یک کرسی 
مهم را کسب کرد.« او در این نشست ادامه داد: »بانوان برای ما بسیار 
مهم است، نه تنها در رشته تکواندو بلکه در همه رشته ها بحث بانوان 
برای ما حائز اهمیت است. هدف ما این است که در حوزه بانوان 
مدال های برجسته ای کسب کنیم بویژه در رشته ای مثل تکواندو که 
ظرفیت بسیار خوب و بالایی داریم. درحال حاضر مشغول شناسایی 
فرصت هایی هستیم که در حوزه بانوان وجود دارد.« دنیامالی در این 
نشست هم مانند نشست وزنه برداری به انتقاد از نتایج بخش بانوان 
پرداخت: »وضعیت مدال آوری ما در بخش بانوان خوب نیست. یک 
سوم اعزام های برون مرزی ما در بخش بانوان است و این درحالی است 
که تنها پنج درصد مدال های کسب شده ما متعلق به بانوان است. این 
موضوع به خاطر این است که در گذشته به صورت ویژه به حوزه بانوان 

توجه نشده است.«

 جوادی: تعهدی برای پرداخت پول 
به فدراسیون ناشنوایان نداریم

مدیر کل ورزش و جوانان استان تهران اعلام کرد این اداره کل هیچ 
تعهدی نسبت به اعزام کاروان ورزش ناشنوایان به بازی های آسیایی 
مالزی ندارد. علی جوادی در پاسخ به این پرسش که بعد از پرداخت 
اداره کل ورزش و جوانان استان تهران  از طرف  ۳۶ میلیارد تومان 
۱۴ میلیارد  به فدراسیون ناشنوایان، این فدراسیون منتظر پرداخت 
باقیمانده از بودجه ۵۰ میلیاردی برای میزبانی بازی های آسیایی ناشنوایان 
است، گفت: »این اعتباری که در اختیار فدراسیون ناشنوایان برای اعزام 
به بازی های آسیایی قرار داده شده مربوط به ستاد بازی های ناشنوایان 
بود و ارتباطی به فدراسیون ناشنوایان ندارد. فدراسیون اعتبارات خود 
را از وزارت ورزش می گیرد و این کمک نیز به دستور وزیر ورزش انجام 
شده و این پول برای فدراسیون نیست.« جوادی ادامه داد: »مبلغ ۳۶ 
میلیارد تومانی هم که از ۵۰ میلیارد تومان پولی که در آن زمان برای 
برگزاری بازی های آسیایی ناشنوایان به میزبانی کشورمان در اختیار 
اداره کل قرار داده شد ارتباطی به اعتبار فدراسیون ندارد و فدراسیون 
برای اعزام کاروان خود به بازی های آسیایی باید اسپانسر جذب می کرد.«

خبر خبر و مصاحبه

تیم  به عنوان  را  تراکتور که صعود خود  تیم 
صدرنشین به مرحله حذفی سطح دوم لیگ 
قهرمانان فوتبال آسیا قطعی کرده، امروز به 
مصاف الوکره قطر می رود؛ تیمی که در دیدار 
رفت با سه گل از نماینده ایران شکست خورده 
بود. دراگان اسکوچیچ در نشست خبری پیش 
از این مسابقه گفت: »همان طور که می دانیم، 
تیم  با  بار دوم  برای  و  صعود ما قطعی شده 
از حریف  ما  بازی می کنیم. شناخت  الوکره 
ما  است.  شده  تکمیل تر  گذشته  به  نسبت 
آماده هستیم و با جدیت وارد زمین می شویم. 
انتظار بازی خوبی را دارم. سیدمهدی حسینی 
مصدوم است و تومیسلاو نیز به تازگی از بند 
خصوص  در  هنوز  که  شده  رها  مصدومیت 

به  بازیکن  این  از  استفاده  عدم  یا  استفاده 
در  قبلی  بازی  در  ما  نرسیده ام.  جمع بندی 
نیمه اول خوب بودیم ولی آنها در نیمه دوم 
نشان دادند که تیم قدرتمندی در خط حمله 
نهایت  با  حریف،  به  احترام  با  ما  هستند. 
می کنیم  سعی  و  کرد  خواهیم  بازی  جدیت 
بهترین نمایش را داشته باشیم. تنها دغدغه 
من این است که بازی فردا را با پیروزی پشت 
سر بگذاریم. مهم نیست با چه تیمی روبه رو 
شویم. بازیکنان حرفه ای باید تحت هر شرایطی 
انگیزه بالایی داشته باشند. با اینکه کار صعود از 
گروه مان را یکسره کرده ایم، اما بازی امروز مهم 
بوده و این انتظار را دارم که بازیکنان به این 

موضوع فکر نکنند و با تمام توان کار کنند.«

تراکتور پا پس نمی کشد

اسکوچیچ: باید از الوکره 3 امتیاز کامل را بگیریم
برای رسیدن به تیم ملی تمام تلاشم را می کنم

نادری: می خواهیم قاطعانه صعود کنیم
محمـــد نادری، مدافـــع تیم فوتبال 
تراکتـــور در نشســـت خبـــری قبل 
از بـــازی تیمـــش برابر الوکـــره قطر 
در لیـــگ قهرمانـــان آســـیا 2، اظهار 
داشت: »مسابقه ســـختی با الوکره 
داریـــم. آنهـــا تیـــم خـــوب و قابـــل 
احترامـــی هســـتند و می خواهیـــم 
با کســـب ســـه امتیـــاز با اقتـــدار به 
مرحلـــه بعـــدی صعـــود کنیـــم. ما 
در طـــول هفتـــه به خوبـــی تمرین 
کرده ایـــم و امیدوارم بـــازی جذاب 
و خوبـــی را به نمایـــش بگذاریم و با 
قاطعیت بـــه مرحله بعـــدی صعود 

» . کنیم

او دربـــاره نمایـــش خـــود در فصـــل 
بـــه  دعـــوت  احتمـــال  و  جـــاری 
تیـــم ملـــی، گفـــت: »خـــدا را بابت 
جـــاری  فصـــل  در  عملکـــردم 
شـــکر می کنـــم. بـــه لطـــف خـــدا 
عملکـــرد تمامـــی بازیکنـــان عالی 
بـــود و آن چیـــزی را کـــه ســـرمربی 
داده ایـــم.  انجـــام  می خواســـت، 
پوشـــیدن پیراهن تیم ملـــی آرزوی 
هر بازیکنی اســـت و قطعاً سرمربی 
تیـــم ملـــی بهترین هـــا را دعـــوت 
می کنـــد. مـــن نیز تـــلاش می کنم 
تا بهترین عملکرد را داشـــته باشم 

و بـــه تیـــم ملـــی دعوت شـــوم.«

معمار ورزشگاه تختی تهران درگذشت
دکتر جهانگیر درویش که یکی از زیباترین ورزشگاه های فوتبال 
آسیا را در دهه ۱۳۴۰ معماری کرد و شاهد ساخت و بهره برداری 
از این استادیوم بود، در ۹۱ سالگی درگذشت. زنده یاد درویش 
که معمار مرکز رادیو تلویزیون های تهران، بندرعباس، شیراز، 
ارومیه و تبریز نیز محسوب می شود و ساختمان مرسدس بنز 
در تورین ایتالیا را هم طراحی کرده، یکی از چهره های مهم 
معماری ایران محسوب می شد. او طراحی ورزشگاه زیبای شرق 
پایتخت را در سال ۱۳۴۵ آغاز کرد و توانست یکی از شکیل ترین 
و مجهزترین ورزشگاه های فوتبال آسیا را در اختیار شهروندان 
ایرانی قرار بدهد. این استادیوم ۳۰ هزار نفری در سال ۱۳۵۳ 
از این  افتتاح شد و چند سال پیش زنده یاد دکتر درویش 

استادیوم بازدید دوباره را انجام داد.

واکنش صمد نیکخواه به باخت تیم ملی بسکتبال

به سوتیریس زمان بدهید
کاپیتان سابق تیم ملی بسکتبال ایران به حمایت از سوتیریس 
تیم  پرداخت.  بسکتبال  ملی  تیم  سرمربی  مانولوپولوس 
ملی بسکتبال ایران در نخستین بازی خود با سرمربیگری 
سوتیریس مانولوپولوس، علی رغم عملکرد خوبی که در دیدار 
مقابل قطر داشت، نتوانست مقابل میزبان خود به پیروزی 
برسد و پنجره دوم مسابقات انتخابی کاپ آسیا 2۰2۵ عربستان 
را با باخت ۷۷ - ۷۸ مقابل قطر به پایان رساند. پس از شکست 
تیم ملی بسکتبال ایران مقابل قطر، صمد نیکخواه بهرامی 
اتفاق  این  ایران نسبت به  کاپیتان و ستاره سابق تیم ملی 
واکنش نشان داد و حمایت ضمنی خود از سرمربی یونانی تیم 
ملی را نیز اعلام کرد: »به نظرم، من تنها کسی بودم که زمان 
سرمربیگری هاکان دمیر در تیم ملی ایران )سرمربی فعلی تیم 
ملی قطر( از او حمایت کرده و معتقد بودم که مربی خوبی 
است، اما به دلیل فشارهای زیادی که وجود داشت با او قطع 
همکاری کردیم. الان هم معتقدم که سوتیریس مانولوپولوس 

سرمربی خوبی است و باید به او زمان داد. «

خیال باواریایی ها راحت شد

کیمیش در بایرن می ماند
مذاکرات  روند  توقف  از  خبر  رسانه ها  برخی  که  حالی   در 
بایرن مونیخ با یاشوا کیمیش برای تمدید قرارداد داده بودند، 
اکیپ خبر داده که بایرن مونیخ اکنون مطمئن است  یاشوا 
کیمیش قراردادش را تمدید خواهد کرد. از نقطه نظر باشگاه، 
دو طرف به توافق نهایی رسیده اند؛ هر چند تا وقتی اسناد 
امضا نشده اند، جانب احتیاط را رعایت می کنند. تاکنون از 
بارسلونا و پاری سن ژرمن به عنوان باشگاه های علاقه مند به 
این بازیکن 2۹ ساله نام برده شده بود اما کیمیش برای آنکه 
متقاعد شود مونیخ را ترک کند، باید احساس کند پروژه آن 
باشگاه برتر از بایرن مونیخ است و تضمین های بیشتری برای 
کسب عناوین بگیرد. گفتنی است قرارداد کیمیش با بایرن 
مونیخ تنها تا پایان همین فصل اعتبار دارد و اگر تمدید نکند، 
می تواند به صورت رایگان جدا شود. این هافبک آلمانی که 
سابقه کاپیتانی بایرن و تیم ملی کشورش را دارد، در این فصل 

موفق به ثبت ۴ پاس گل شده است.

 علـــی پروین اســـطوره باشـــگاه پرســـپولیس 
و فوتبـــال کشـــورمان در خصـــوص شـــرایط 
نامناســـب نماینـــدگان ایران در مســـابقات 
آســـیایی صحبـــت کـــرد.  او دربـــاره شـــرایط 
نامساعد پرســـپولیس در بازی های آسیایی، 
تســـاوی مقابل الریـــان و تأثیر قانون ســـقف 
بودجه روی این موضوع گفت: »پرسپولیس 
نیمـــه اول خیلی خوب بود و باید دو ســـه گل 
مـــی زد. ولی نیمـــه دوم خیلی بد بـــازی کرد. 
شـــانس آوردنـــد نباختند. البته نظـــر گاریدو 
مهـــم اســـت ولـــی وقتـــی مـــن مربـــی بودم 

در ترکیـــب تیمـــم یک یـــا دو تغییـــر می دادم 
امـــا الان هـــر بـــازی ۵ تغییر می بینیـــم. یعنی 
هنـــوز بـــه ارنـــج اصلی تیم نرســـیده اســـت. 
پرســـپولیس اگـــر ببرد مـــردم با حـــال خوب 
ســـر کار می روند و اگر مســـاوی کنـــد یا باخت 
بدهـــد بـــا حال بد بـــه محـــل کار می روند. به 
نظر من قانون ســـقف بودجه را باید بردارند. 
کدام باشـــگاه به آن عمـــل می کند؟ الان بجز 
پرسپولیس و استقلال که بالای هزار میلیارد 
هزینه کرده اند باشـــگاه های دیگـــر بالای ۴۰۰ 
یـــا ۵۰۰ میلیارد هزینه می کننـــد. آن موقع هم 

ســـایر تیم های عربی در آسیا از لحاظ هزینه 
وضعشـــان از ما بهتر بـــود. الان اگر بخواهیم 
تیم هـــا را بـــا آنهـــا مقایســـه کنیـــم منطقـــی 
نیســـت. همه تیم های ما دوســـت دارند زود 
نتیجـــه بگیرند و اگر نتیجـــه نگیرند مربی آن 
تیم می ترســـد کـــه او را بردارند. مـــن تیمی  را 
می شناســـم کـــه ۴۵۰ میلیارد هزینـــه کرده و 
دهم اســـت.«  پروین درباره شـــرایط تیم ملی 
و انتقـــادات از عملکرد شـــاگردان قلعه نویی 
نیـــز صحبـــت کـــرد: »تیـــم ملـــی الان صـــدر 
جدول اســـت. نبایـــد بریزیم روی سرشـــان 

و ازشـــان انتقـــاد کنیـــم. تیم ملی مـــا راحت 
بـــه جـــام جهانی مـــی رود ولی فدراســـیون از 
الان بایـــد امکانـــات را فراهم کند تـــا بتوانیم 
یـــک پله صعـــود کنیم. الان جـــام جهانی ۴۸ 
تیـــم دارد و تیـــم ملی کشـــورمان باید یک پله 
صعـــود کنـــد.«  او همچنین بـــه صحبت های 
علیرضـــا بیرانوند در خصوص بهترین نســـل 
فوتبال ایران واکنش نشـــان داد: »هرکســـی 
ســـلیقه ای دارد. آنهـــا می گوینـــد، شـــاید هم 
درســـت می گویند. کســـی منکرش نیست. 

شـــاید بهتر باشـــند شـــاید هم نباشند.«

گاریدو هنوز ارنج را پیدا نکرده است

 پروین: قانون سقف بودجه باید برداشته شود

مسابقات لیگ نخبگان در منطقه 
شرق آســـیا روز سه شـــنبه آغاز شد 
که در یکی از مســـابقات حساس، 
شـــاگردان اوســـمار ویـــرا در تیـــم 
بوریـــرام یونایتـــد تایلنـــد میزبان 
کاوازاکـــی فرونتالـــه ژاپـــن بودند.  
شـــاگردان اوســـمار در ایـــن بـــازی 
دومیـــن شکســـت متوالی خـــود را 
تجربـــه کردنـــد و در خانـــه با ســـه 

گل مغلوب کاوازاکی ژاپن شـــدند. 
بوریـــرام که پیـــش از این با پنج گل 
مغلوب یوکوهاما شـــده بود، با این 
نتیجـــه ۷ امتیازی باقـــی ماند و به 
رده نهم جدول لیگ نخبگان آسیا 
در منطقه شـــرق آسیا سقوط کرد.
مســـابقات،  از  دیگـــر  یکـــی  در 
بـــا  توانســـت  ژاپـــن  ویســـل کوبه 
برتـــری ســـه بـــر دو برابر ســـنترال 

امتیـــازی   ۱۳ اســـترالیا  مارینـــرز 
شـــود و قاطعانـــه در صـــدر جدول 
منطقه شـــرق قرار بگیرد. اولسان 
هیوندای کره  جنوبـــی که بدترین 
آمار را در لیگ نخبگان آســـیا دارد، 
بـــا وجـــود ۱۰ نفره شـــدن حریفش 
باز هم پنجمین شکســـت متوالی 
را تجربـــه کرد و با نتیجه ســـه بر یک 
به شـــانگهای پـــورت چین باخت. 

تایشـــان  شـــاندونگ  همچنیـــن 
نیز با یـــک گل جوهـــر دارالتعظیم 
اندونـــزی را از پیـــش رو برداشـــت. 
شـــرق،  رده بنـــدی  جـــدول  در 
ویســـل کوبه بـــا ۱۳ امتیـــاز از پنـــج 
بـــازی صدرنشـــین اســـت، گوانژو 
اف ســـی بـــا ۹ امتیاز از چهـــار بازی 
و کاوازاکـــی با ۹ امتیـــاز از پنج بازی 
در رده های دوم و ســـوم قرار دارند.

رونالدو روز دوشنبه در بازی هفته پنجم لیگ 
نخبگان آسیا و در پیروزی ۳ بریک النصر برابر 
داد.  نشان  مهارناپذیر  و  کرد  دبل  الغرافه، 
رونالدو در این دیدار گل های شماره ۹۱2 و ۹۱۳ 
دوران حرفه ای باورنکردنی خود را به ثمر رساند.

رونالدو پس از پیروزی النصر درباره اشتیاق 
اصرار  و  کرد  صحبت  خود  جاه طلبی های  و 
داشت که برد و سرگرم کردن هواداران برای 

او مهم تر از گلزنی است.
وی به خبرنگاران گفت: »حضور مردم و شادی 
را بالا  آنها چیزی است که شور و شوق من 
نگه می دارد، به خصوص بچه ها. ما هواداران 
زیادی در رده های مختلف سنی داریم که از 
ما حمایت می کنند. خیلی خوشحالم که گل 
می زنم و آنها را خوشحال می کنم. گلزنی حس 
خوبی دارد اما البته مهم ترین چیز برای من برد 

النصر است.«
رونالدو قبلا هدف بلندپروازانه ای برای رسیدن 
به هزار گل در دوران حرفه ای را نشانه رفته و 
در حال نزدیک شدن به این رکورد است. این 
بازگشت  با  است  امیدوار  ساله   ۳۹ بازیکن 
در  عربستان  برتر  لیگ  بازی  های  به  النصر 
روز جمعه مقابل دماک، به آمار گل های خود 

اضافه کند.

صدرنشینی قاطعانه 
ویسل کوبه

دومین شکست 
سنگین شاگردان 

اوسمار در شرق آسیا

ستاره ای که تسلیم نمی شود

رونالدو: شادی هواداران، شوق من به گلزنی را بالا نگه می دارد
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